

南英幼稚園通告 02/2023

坪洲永興街 67 號地下 電話：29838811 facebook：<http://www.facebook.com/namying.team> 網頁：<https://www.namying.edu.hk/>

有關高班「迪士尼畢業慶典」事宜

敬啟者：

為了讓高班學生留下美好回憶，本園將於 2023 年 4 月 28 日（星期五）在香港迪士尼樂園舉行畢業慶典。每位畢業生均需由最少一名家屬/親友陪同。有關詳情如下：

1. 地點：香港迪士尼樂園
2. 日期：2023 年 4 月 28 日(星期五)
3. 出發時間：約在上午八時三十分(將於活動前一星期確認，屆時另行通知)
4. 集合地點：坪洲街渡碼頭
5. 解散地點：迪士尼樂園
6. 解散時間：自由
7. 費用：

迪士尼票價：	畢業生：\$ 450(包送：即日使用日間門票一張、8R 畢業合照一張、米奇畢業帽一頂及畢業證書一張)
	成人持有「奇妙處處通」會員卡 (12-64 歲) (\$290)
	小童 (非畢業生) 持有「奇妙處處通」會員卡 (3 至 11 歲) (\$180)
	成人 1 日標準門票優惠 (12-64 歲) (\$590)
	小童 1 日門票 (3 至 11 歲) (\$525)
	長者 1 日門票 (65 歲或以上) (\$100)
	三歲以下幼兒 (免費)
船費：	去程免費
餐券： (自由購買)	小童：\$ 97 -適用於/皇室宴會廳/火箭餐廳/笑匠歡宴坊/彗星餐廳/碧林餐廳 (以上價錢包括主餐牌兒童套餐 1 份) 成人：\$ 120 -適用於/皇室宴會廳/火箭餐廳/笑匠歡宴坊/彗星餐廳/碧林餐廳 (以上價錢包括\$140 以下主餐牌套餐 1 份；如欲換購港幣\$140 以上之套餐，賓客需補回差價)

8. 繳費日期：2023 年 2 月 24 日 (星期五)或之前 (不設找續)

備註：

1. 所有畢業生均須購買指定門票，不可使用全年入場證。
2. 若一同前往的家屬為 3 歲以下之幼兒，必須於回條上註明，由本園代為申請免費參加畢業典禮，當日會派發手帶予所有入場者，以資識別。
3. 因需提前向有關機構確定參加人數及繳付費用，故家長所交之費用一概不退還，也不接受逾期報名，懇請見諒。
4. 如當日天文台懸掛 8 號熱帶氣旋、紅色暴雨警告或黑色暴雨警告，活動將會改期或取消。

此致
高班家長

羅海彤校長謹啟
2023 年 2 月 10 日

**請於 2 月 24 日(星期五)或之前交回回條及相關款項(不設找續)給予班主任，並自行保存通告。

高班「迪士尼畢業慶典」回條

(請於合適□中填上✓)

敬覆者：

本人是學生 _____ 之家長已知悉上述活動詳情。

參加是次活動，人數如下：

項 目	費 用	參加人數	總 計
畢業生	\$450	1 位	共 \$ 450
小童(3-11 歲)	\$525	位	共 \$
成人(12-64 歲)	\$590	位	共 \$
長者(65 歲或以上)	\$100	位	共 \$
成人持有「奇妙處處通」會員卡 (12-64 歲)	\$290	位	共 \$
小童 (非畢業生) 持有「奇妙處處通」會員卡 (3 至 11 歲)	\$180	位	共 \$
3 歲以下的幼兒	免費	位	免費
船費	免費	位	免費
餐券(自由購買)	小童 \$97	位	共 \$
	成人 \$120	位	共 \$
*所交費用一概不退還，請準備足夠的費用，不設找續。 總數			合共 \$

不參加是次活動。

家長簽署： _____

日 期： _____

----- 收據(本園專用) -----

茲收到高班學生 _____ 參加「迪士尼畢業慶典」費用合共：\$ _____ 。

收款人： _____

日 期： _____

Nam Ying Kindergarten Notice02/2023

Floor G, 67 Wing Hing Street, Peng Chau Tel:29838811 Facebook: <http://www.facebook.com/namying.team> website: <https://www.namying.edu.hk/>

Dear Parents,

10th Feb, 2023

K3 Disney Grad Day

In order to create a nice memory for K3 student, graduation celebration will be hold in Hong Kong Disneyland Park on 28th April,2023 Every graduate must be accompanied by at least one family member.

Details are as follows:

1. Place : Hong Kong Disneyland Park
2. Date : 28th April,2023 (Friday)
3. Time : 8:30am(To be confirm one week before the event, please note the further notice.
4. Assemble Point : Peng Chau Kai-to ferry pier
5. The place of dismissal : Disneyland Park
6. The time of dismissal : Any time
7. Fee :

Ticket Price :	K3 student: \$450
	- One Hong Kong Disneyland Park Admission Ticket
	-One Group photo with Mickey in Purple Graduation Cap and Gown (8R photo with frame)
	-One Mickey "Mortar Board" Graduation Hat
	-One Disney Grad Day Certificate
	Adult with Magic Access Membership Card (Aged 12-64)(\$290)
	Child (non-graduate) with Magic Access Membership Card (Aged 3-11)(\$180)
1-day General Admission Ticket at special rate (Aged 12-64)(\$590)	
Child 1-day Ticket (Aged 3-11)(\$525)	
Senior 1-Day Ticket(Aged 65 or above) : (\$ 100)	
Children under age 3(free)	
Travel fares and	Free
Meal Coupon : (If necessary)	-Adult meal Coupon (\$120) - Starliner Diner / Clopin's Festival of Foods / Comet Cafe / Tahitian Terrace / Royal Banquet Hall • One (1) Combo Meal priced at HK\$140 or below at one of the above restaurants* is included. • To redeem Combo Meal with a price of over HK\$140, Guest will need to pay for the price difference. -Child meal Coupon(\$97) - Starliner Diner / Clopin's Festival of Foods / Comet Cafe / Tahitian Terrace / Royal Banquet Hall • One (1) Kids' Meal at one of the above restaurants*

8. Payment Date : 24th Feb,2023 (Fri) or before (No change)

Terms & Conditions :

1. Student with Magic Access Membership Card is required to purchase " Disney Grad Day" ticket in order to participate in the program.
2. Aged 3 or under is required to inform school in advance for program wristband ordering.
3. As we need to confirm the number of participants and payment of fee with the organization, fee paid by parents will not be returned. Late sign up are not accepted also.
4. If there is tropical cyclone no.8, red rainstorm warning or black rainstorm warning, event will be postponed or cancelled.

****Please hand in the reply slip and fee (no change) to class teacher on 24th Feb (Fri) or before, and keep notice by yourself**

K3 “Disneyland Graduation Celebration” reply slip

Please ✓ in the proper box

Dear Parents :

I am the parents of _____ (student), noted the above details.

Participate in this event, number of participants are as follows :

Items	Fee	Number of participants	Total
Graduate	\$450	1 person	Total \$ 450
Child 1-day Ticket (Aged 3-11)	\$525	person	Total \$
1-day General Admission Ticket at special rate (Aged 12-64)	\$590	person	Total \$
Elderly(65 years old or above)	\$100	person	Total \$
Child (non-graduate) with Magic Access Membership Card (Aged 3-11)	\$180	person	Total \$
Adult with Magic Access Membership Card (Aged 12-64)	\$290		
Below 3 years old	Free	person	Free
Fare	Free	person	Free
Meal coupon(Free purchase)	Child \$97	person	Total \$
	Adult \$120	person	Total \$
			Total \$

Do Not Participate in this event.

Parents’ signature : _____

Date : _____

----- Receipt (The Kindergarten only)-----

Already received K3 student _____ participate in “Disneyland Graduation celebration”

Fee total : HK\$_____

Payee : _____

Date : _____